

## ATTESTATION DE RÉSIDENCE TEMPORAIRE

*Cette attestation ne se soustrait pas aux dispositions officielles. Cette attestation sera mise à disposition de l'ensemble des autorités locales.*

Pendant la durée des restrictions, cette attestation a pour but de justifier, votre présence sur l'aire CAMPING-CAR PARK de : .....  
située à l'adresse : .....

### Je soussigné(e)

Mme / M : .....

Né(e) : .....

### Pouvant être contacté en cas d'évacuation :

Au numéro de mobile : .....

A l'adresse e-mail : .....

Atteste sur l'honneur être propriétaire du camping-car immatriculé .....

Atteste que mon véhicule appartient aux catégories M1(J) et de genre VASP(J.1).

Je m'engage à évacuer l'aire en cas de fermeture administrative de celle-ci. Cette attestation est valable durant toute la durée des restrictions fixée par le gouvernement français.

Pour faire valoir à qui de droit.

Le .....

A .....

**Signature :**

## Certificate of temporary residence

*This certificate does not take off the official dispositions. This certificate will be made available to all local authorities.*

During this restriction period, this certificate is made to justify your stay on our CAMPING CAR PARK area of.....

Located at the following address:.....

### I undersigned

Miss / Mr:.....

Born.....

### Contact in case of an emergency:

By phone:.....

At the following email address:.....

I certify on honor to be the owner of the following registered motorhome:.....

I certify that my vehicle is registered at one of the following categories: M1(J) or type VASP(J.1)

I commit to evacuate in case of an administrative closure of the park. This certificate is valid during all the restriction period fixed by the french government

To assert to whom it may concern:

The.....

At.....

**Signature:**